
ПРОТОКОЛ
засідання Наглядової ради КП «Парк» 

Житомирської міської ради

З І березня 2023 
14.00 годин прес-центр

\

Присутні:
- Марія МІСЮРОВА - заступник міського голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради;
- Віктор КЛ1МШСБКИЙ -  секретар міської ради;
- Олена РУРСЬКА -  заступник начальника управління культури місько-:

- Наталія МАРЧУК головний спеціаліст управління культури міської ради;
- Сергій БОНДАР -  директор КІТ «Парк» Житомирської міської ради.
Члени наглядової ради:
- Неля КОВАЛЮК голова наглядової ради;
- Оксана ЖУРАВСЬКА;
- Сергій ГІИДЮРА;
- Тетяна ОНОПРІЄНКО.
Відсутні:
- Іван МАРТИНЧУК;
- Юрій САМБОРСЬКИЙ.

1. Інформація КП «Парк» Житомирської міської ради щодо тарифів, 
надходжень від продажу квитків на атракціони відповідно до діючих та 
запланованих (проектні пропозиції) цін.
2. Розміщення та будівництво на території гідропарку (вул. Чуднївеьке шосе, 
З системи відеоспостереження.
3. Реконструкція/капітальний ремонт туалету на території парку (Старий 
бульвар, 34).
4. Різне.

Слухали:
По першому питанню:
- С,..Бондар, який членам наглядової ради надав інформацію, що за
попередніми розрахунками на утримання комунального підприємства у 2023 
році необхідно кошти в сумі 6 223 265,00 гривень. Відповідно до діючих 
тарифів, враховуючи кількість відвідувань на рівні -минулого року.
підприємство виходить на показник -. 2 980 712,50 гривень, рісшиС
становить 3 252 552, 50 гривень.

Порядок денний:



Виходячи з цих розрахунків підготовлено проект нових тарифів 
вартості відвідування, як дитячих, так і дорослих атракціонів, які покриють 
вищезазначену потребу.

С. Бондар ознайомив членів наглядової ради з вартістю послуг 
відвідування атракціонів в інших містах України, надав порівняльну таблицю 
існуючих та пропонуємих тарифів (відсоток зростання на дорослі 100%, на 
дитячі -  133%).
- М. Місюрова наголосила, що враховуючи воєнний стан в Україні, кількість 
внутрішньо переміщених сімей та їх дітей, які сьогодні мешкають па 
'території нашої громади, є думка все ж таки в цьому році ще не підвищувати 
тарифи, бо резонанс населення не буде позитивний, а пояснити буде важм.,

Моя пропозиція, з якою я звертаюся до членів наглядової г.і лл 
залишити тарифи на рівні існуючих та звернутися до постійних депутатських 
комісій із пропозицією розглянути питання щодо надання підприємству 
фінансової підтримки у разі виникнення такої потреби.
- С....І Іідюра запропонував подумати про можливість розглянути і тни і
варіанти, наприклад, підвищити тариф лише на дорослі атракціони, дитячі 
залиши на рівні існуючих, або підвищення провести на менший відсоток.

В результаті обговорення даного питання Н. Ко валю к запропонувала та 
поставила на голосування наступну пропозицію:
- Тарифи комунального підприємства «Парк» Житомирської міської ради на 
послуги (відвідування атракціонів) на сезон 2023 року залишити на рівні 
існуючих. У разі виникнення потреби в коштах на господарську діяльність та 
функціонування парку, управлінню культури міської ради звернутися з 
листом щодо розгляду даного питання на спільному засіданні постійних 
комісій із соціально-гуманітарних питань та з питань бюджету, економічного 
розвитку, комунальної власності, підприємництва, торгівлі та залучення 
інвестицій міської ради.

Голосували:
• за 4; утримались — 0; проти..0.
Рішення прийнято одноголосно.

По другому питанню:
- С. Бондар розповів членам наглядової ради про небезпечні ситуації, які
складаються на території гідропарку у зв’язку із відсутністю 
відеоспостереження (на всій території гідропарку відсутня жодна камера). 
Для забезпечення сталої роботи та безпеки громадян в період 2023 року є 
пропозиція розмістити на алеї вздовж річної смуги систему
відеоспостереження.
Вартість будівництва системи відеоспостереження складає 232 709,00 
гривень.
- В. Клімінський ознайомив членів ради, що на даний час розглядається 
питання проведення масштабної реконструкції території парку, але спочатку 
має бути зроблений проект.



- С. Пидюра наголосив, що на разі проведення реконструкції, більшість 
матеріалів, обладнання, яке буде використано на будівництво сш  ̂ ш 
відеоспостереження буде непридатним для подальшого використання.
Під час обговорення Н.Ковалюк запропонувала та поставила на голосування 
пропозицію, що питання про виділення коштів на систему 
відеоспостереження винести на розгляд постійних депутатських комісій 
міської ради.
Голосували:
- за 4; утримались : 0; проти - 0.
Рішення прийнято одноголосно.

По третьому питанню:
- С. Бондар підняв питання про необхідність проведення реконструкції чи 
капітального будівництва існуючого туалету на території парку. (Старий 
бульвар, 34).
- Т. Оиопрієнко запитала про вартість проведення вищезазначених роб; гт
- ...... С\ Бондар - остаточно ще не прораховували, але приблизно в районі 2,0
2,5 млн. грн.
- Т. Онопрієнко запитала, чи розглядалася альтернатива будівництву, як 
варіант, встановлення біотуалетів чи модульного туалету.
- С. ІІидюра наголосив, що реконструкція/капітальний ремонт туалету знову 
веде до питання проведення реконструкції, розроблення проектної 
документації та чи проектантами туалет буде передбачено саме в т ому місці.

Після обговорення Н. Ковалюк поставила на голосування пропозицію:
- Директору КП «Парк» ЖМР Сергію Бондарю підготувати пропозиції тл 
провести розрахунки щодо встановлення модульного туалету з урахуванням 
потреб маломобільних верст населення та винести на наступне засідання 
наглядової ради.
Голосували:
- за 4; утримались 0; проти..0.
Рішення прийнято одноголосно.

По четвертому питанню:
- 11. Ковалюк, враховуючи, що на попередньому засіданні не було обрано 
секретаря наглядової ради, запропонувала кандидатуру Оксани Журавської, 
Голосували:
- за 4; утримались 0; проти ~ 0.
Рішення прийнято одноголосно.

Вирішили:
1. Тарифи комунального підприємства «Парк» Житомирської міської 

ради на послуги (відвідування атракціонів) на сезон 2023 року залишити ш 
рівні існуючих. У разі виникнення потреби в коштах на господарську 
діяльність та функціонування парку, управлінню культури міської ради 
звернутися з листом щодо розгляду даного питання на спільному засіданні



постійних комісій із соціально-гуманітарних питань та з питань бюджет)', 
економічного розвитку, комунальної власності, підприємництва, торгівлі та 
залучення інвестицій міської ради.

2. Питання про виділення коштів в сумі 232 709,00 гривень на си се  г 
відеоспостережешія на території гідропарку КП «Парк» Житомирсько; 
міської ради винести на розгляд постійних депутатських комісій міської 
ради.

3. Директору КП «Парк» Житомирської міської ради Сергію Бондарю 
підготувати пропозиції та провести розрахунки щодо встановлення 
модульного туалету з урахуванням потреб маломобільних верст населення, 
ініціювати та винести дане питання на наступне засідання наглядової ради.

4. Секретарем наглядової ради КП «Парк» Житомирської міської-.ради 
образи члена ради - Оксану Журавську.

Підписи:

олова Наглядової ради Не. і я КО В/V ЛЮК

Секретар 
Наглядової ради Оксана ЖУРАВСЬК А

Член Наглядової ради Сергій ПИДІОРА

Член Наглядової ради Гетяна ОНОПРІСНКО


